
w w w . h a m d e l i d a i l y . i r5 یکشنبه 25 شهریور 1403  سال نهم   شماره 2496 ویژه شهرستان

 آغاز به کار نمایشگاه پاییزه
 در بوستان بزرگ ولایت تهران

 

همزمــان با بازگشــایی مدارس نمایشــگاه فروش 
پاییزه در ضلع جنوبی بوســتان بزرگ ولایت مقابل 
درب شــماره ۲ روبروی قلعه شادی در آستانه شروع 
سال تحصیلی جدید به منظور رفاه حال شهروندان 
آغاز به کار کرد.به گزارش روابط عمومی شــهرداری 
منطقــه 19، حســین اخگر پور شــهردار منطقه با 
اشــاره به فعالیت 53 غرفه  در نمایشگاه پاییزه که با 
مجوز اتاق اصناف تهران و همکاری اداره ساماندهی 
صنایع و مشــاغل در این بوستان برپا شده افزود: در 
این نمایشگاه شهروندان می توانند مایحتاج مورد نیاز 
خود اعم از لوازم التحریر، نوشت افزار، پوشاک، کیف، 
کفش، و ... در غرفه ها تهیه کنند.به گفته این مسئول 
نمایشگاه فروش پاییزه با امکاناتی، مانند پارکینگ، 
سرویس بهداشتی و نگهبانی تا 14 مهر از ساعت 10 
صبح تا ۲۲ شــب در طول هفته و در ایام تعطیلات 

میزبان شهروندان است.

انجام تعمیرات دوره ای ایستگاه ها و 
خطوط شبکه گازرسانی اصفهان

فائزه مرادیان_ ابوالقاســم عســکری ،مدیرعامل 
شــرکت گاز اســتان اصفهان، از انجــام اورهال و 
تعمیــرات دوره ای ایســتگاه ها و خطوط شــبکه 
گازرســانی این اســتان به منظور آمادگی در فصل 
ســرد ســال خبر داد.وی ضمن اظهار داشت: این 
اقدامــات باهدف بهبود و افزایش کارایی و پایداری 
تأسیسات و خطوط لوله گازرسانی، کاهش احتمال 
افت فشــار و وقوع حــوادث انجام می شــود و در 
جریان ایــن عملیات، بخش های مختلف تجهیزات 
و تأسیســات گازی اســتان مورد بررسی، تعمیر و 
بازســازی قرار خواهند گرفــت. وی گفت: پس از 
اتمام اورهال و تعمیرات، انتظار می رود که شــبکه 
گازرســانی به صورت پایدار و با عملکــرد بهتر به 
مشــترکان خدمات رســانی کند و چنین اقداماتی 
معمولاً در بازه زمانی تابســتان برنامه ریزی و انجام 
می شود تا کمترین اختلال را در فرایند تأمین گاز 
به مشترکین ایجاد کند و زمینه پایداری جریان گاز 
در فصل سرد فراهم خواهد شد. مدیرعامل شرکت 
گاز استان اصفهان گفت: اورهال و تعمیرات نه تنها 
به افزایش ایمنی و کیفیت خدمات گازرسانی کمک 
می کند، بلکه باعث ارتقای سطح رضایت مشتریان 
و کاهش احتمال بروز حوادث می شــود و شرکت 
گاز استان اصفهان، در راستای مسئولیت های خود، 
همواره در تلاش است تا با بهبود مستمر خدمات، 

رفاه و ایمنی شهروندان را فراهم کند.

خبر

مدیرعامل آبفا مازندران خبرداد:
افزایش ظرفیت تامین آب شرب 

مشترکین شهر آمل

 مدیرعامل آبفا مازنــدران گفت: به منظور افزایش 
ظرفیت تامین و فشار آب شرب مشترکین آمل، یک 
حلقه چاه با دبی 45 لیتر بر ثانیه در محوطه مخزن 
ذخیره 1۸هزارمتر مکعبی این شهر حفر شد.بهزاد 
برارزاده در بازدید از عملیــات پمپاژ اولیه این چاه 
گفت: به منظور رفع افت فشــار آب ســاکنان شهر 
آمل، حفر و تجهیــز یک حلقه چاه با دبی 45 لیتر 
در ثانیه در دستور کار شرکت قرار گرفت.او با بیان 
اینکه این چاه بعد از اتمام عملیات حفر، در مرحله 
پمپاژ آزمایشی قرار دارد افزود: با انجام آزمایشهای 
اولیه ، این چاه به زودی وارد مدار بهره برداری می 
شود.برارزاده جمعیت بهره مند از آب شرب این چاه 
را ۷500 نفر دانست و ادامه داد: مبلغ قرارداد اولیه 

این طرح ۶0 میلیارد ریال بوده است.

 دستور شهردار بوشهر
 برای افزایش سرانه فضای سبز

بوشــهر : فاطمه کرمپورنیا - جلســه شورای 
اداری معاونت خدمات شــهری با حضور شهردار، 
مشــاور، معاونین شهردار و مدیران مربوطه برگزار 
شــد. در این جلسه، شــهردار بوشــهر با تأکید 
بر اهمیت خدمــات شــهری در افزایش رضایت 
شــهروندان، از تلاش های بی وقفــه این معاونت 
تقدیر کرد و خواســتار پیگیری بیشــتر و افزایش 
کیفیت و کمیت خدمت رسانی به شهروندان شد. 
حسین حیدری در ادامه تاکید کرد: افزایش سرانه 
فضای ســبز به عنوان یکــی از اولویت های اصلی 
شــهر، انتقال ســایت پســماند به خارج از شهر، 
خرید دستگاه پیشرفته پردازش و تفکیک پسماند 
به منظــور بهبــود مدیریت پســماندها و احداث 
ساختمان جدید آتش نشــانی در محلات جنوبی 
به منظور ارتقای ســطح ایمنی شــهری توســط 
مجموعه خدمات شهری پیگیری شود. همچنین 
در این نشست، به مسائلی نظیر نورپردازی معابر، 
پارک ها و نوار ســاحلی، اجــرای آبیاری قطره ای 
در فضای ســبز شهری، ســاخت المان های بومی 
و اجرای دیوارنگاره هایی با طرح های بومی محلی 
اشاره شد که تاکنون انجام شده اند و مقرر شد این 
اقدامات با جدیت بیشــتری پیگیری شوند.گفتنی 
اســت، در پایان مشــکلات حوزه خدمات شهری 
مطرح شــد و شــهردار تاکید کرد که این مسائل 
باید در اســرع وقت برطرف شوند تا شاهد ارتقای 

کیفیت زندگی در سطح شهر باشیم.

خبر

رئیس کل دادگستری استان البرز گفت:لایحه 
شــهرداری کرج مبنی بر خرید هتل آپارتمان 
500 میلیارد تومانی  برای پرسنل در خارج از 
استان البرز که به تصویب شورای شهر رسیده 

بود در هیئت حل اختلاف استان ابطال شد.
 حســین فاضلــی هریکنــدی رئیــس کل 
دادگستری اســتان البرز در نشست با اعضای 
شورای اسلامی شهرســتان کرج با بیان اینکه 
یکی از وظایف مهم شــورا ها بررسی و تصمیم 
گیری نسبت به لوایح شهرداری است بیان کرد: 
اگرچه غالب مصوبات شــورا ها به جهت رعایت 
مقــررات، در هیات های تطبیق مصوبات مورد 
اعتراض قرار نگرفته و تایید می شــود، ولی در 
برخی موارد شاهد هســتیم که شورا ها ضمن 
عدم توجه به قوانین و مقررات در زمان تصویب 
لوایــح، همچنین عدم لحاظ ایــرادات قانونی 
هیئت های تطبیق، نسبت به مصوبه خود اصرار 
می کننــد که لایحه شــهرداری کرج مبنی بر 

خرید هتل آپارتمان از آن موارد بوده است. 
فاضلی هریکندی با اشاره به تصویب لایحه ارائه 
شده توسط شهرداری کرج مبنی بر خرید هتل 
آپارتمان به ارزش 500 میلیارد تومان در خارج 
از شــهر کرج و اســتان البرز گفت: این لایحه 
به عنوان »خرید هتــل« و با ماهیت »تکمیل 
رفاهیات پرســنل« به شورا ارســال و با اینکه 
اساســا ماهیت سرمایه گذاری نداشت، صرفا با 
اضافه نمودن قیودی از ســوی یکی از اعضای 
شورا، مبنی بر رعایت الزامات قانونی »سرمایه 
گذاری« مذکور در مــواد 14 و 15 آیین نامه 
موضوع ماده یک »قانون درآمد پایدار و هزینه 

شــهرداری ها و دهیاری ها«، یک لایحه کاملا 
»هزینــه ای« علیرغم مغایرت هــای متعدد با 
قوانیــن و مقررات در ماهیــت و نحوه اجرا، به 
عنوان لایحه »ســرمایه گــذاری« به تصویب 
رســید.وی اضافه کــرد: با عنایــت به خروج 
موضوعی لایحه از بحث »ســرمایه گذاری« و 
ماهیــت رفاهی آن، لایحه صرفــا »هزینه ای« 
و از این حیث مغایــر با تبصره ماده ۶۸ قانون 
شهرداری ها بوده است که مصرف اعتبارات را با 
رعایت مقررات مربوطه منحصرا در حوزه همان 

شهرداری مجاز می داند.
ایرادات حقوقی لایحه شهرداری کرج

رئیس کل دادگســتری اســتان البــرز با نقد 

حقوقی تصمیم شــورای شهر کرج در تصویب 
این لایحــه و اصرار به آن بیان کرد: شــورای 
اسلامی شهر مسئولیت غیرقابل تفویض مبنی 
بر بررسی مصداقی لایحه شهرداری با جزئیات 
محتوایی و شکلی اعلام شده، از حیث انطباق با 
قوانین و مقررات و یا عدم مغایرت با آن را دارد، 
ولی با تصویب لایحه مذکور به صرف مشروط 
نمودن آن به رعایت »الزامات سرمایه گذاری« 
از سوی شــهرداری، علاوه بر ایرادات دیگر، به 
نوعــی اختیارات خود در بررســی و اظهارنظر 
نسبت به انطباق یا عدم مغایرت لایحه با قوانین 
و مقررات را در ماهیت و نحوه اجرا به کیفیتی 
که در لایحه آمده بود به شــهرداری به عنوان 

نهاد مجری مصوبه تفویض کرده بود. 
وی ادامــه داد: پس از اعتراض »هیئت تطبیق 
مصوبات شورای اسلامی کرج« شامل فرماندار، 
معاون قضایی رئیس کل دادگســتری استان و 
یکی از اعضای شورای اسلامی به مصوبه خرید 
هتل آپارتمان و اصرار شــورای شــهر کرج به 
مصوبه، »هیئت حل اختلاف استان البرز« که 
شامل استاندار، رئیس کل دادگستری استان، 
دو نفر از نمایندگان مجلس شــورای اسلامی 
و یکی از اعضای شــورای اسلامی استان البرز 
است با تایید نظریه هیئت تطبیق، حل اختلاف 
کرد و در نتیجه، مصوبه شورای شهر کرج تایید 

نشد.

رئیس کل دادگستری استان البرز 

 ابطال مصوبه شورای شهر کرج 
مبنی بر خرید هتل آپارتمان ۵۰۰ میلیارد تومانی 

پروژه های شهری در همه محلات منطقه یک از پیشرفته بسیار 
خوبی برخوردار اســت و می توان گفت نبض تمامی آنها به خوبی 
می زند و با اتمام آنها شاهد تحول در منطقه خواهیم بود.به گزارش 
روابط عمومی شــهرداری منطقه یک، سید مهدی صباغ شهردار 
منطقه یک در نشســت هم اندیشــی با نخبگان و هیئت امنای 
محلات تجریش، قیطریه و باغ فردوس گفت : امسال 104 پروژه 
توسعه محله ای به انتخاب شهروندان در منطقه یک در حال اجرا 
است که تاکنون در حدود ۶۷ درصد آنها انجام شده و تا چند ماه 
آینده به اتمام می رسند و ما در پایان سال شاهد تحول و شکوفایی 
در منطقه یک خواهیم بود. او تصریح کرد: رتبه منطقه در پیشرفت 
فیزیکی پروژه ها در شــش ماه گذشته بالای 40 درصد بوده و در 
رتبه چهارم و پنجم بین مناطق قرار داشتیم و از نظر مقدار بودجه 
نیز دومین منطقه محســوب می شویم و به صورت مستمر هر دو 

هفتــه یک بار رصد کل پروژه ها انجــام و بر وضعیت اجرایی آنها 
نظارت می شود. 

شهردار منطقه یک افزود: پایش های محله ای سال گذشته به اتمام 
رســید و دور جدید بررسی مصوبات به صورت ناحیه ای در حال 
انجام است و با مشارکت بالای شهروندان منطقه یک در طرح من 
شهردارم دو، پروژه های توسعه محله ای مصوب شد و با دریافت کد 

پروژه و اعتبار وارد فاز اجرا شد.
صباغ از نخبگان، معتمدین و ساکنان محلات منطقه یک خواست: 
درخواست های خود را با مشــارکت در طرح من شهردارم اعلام 

کنند تا با تصویب ردیف بودجه اجرایی شود.
این مقام مسئول به پروژه های بزرگ در حال اجرا در این سه محله 
اشاره کرد و گفت:  احداث ورزشگاه چهار طبقه قیطریه، ساماندهی 
کانال مقصود بیک بعد از 50 ســال، طراحی ســنتی پایانه های 

شیعه زاده و شهید تهرانی، اجرای  11 هزار متر مربع پیاده روسازی 
در خیابان شهرداری، روشنایی پیاده راه مقصود بیک، ساماندهی 
پایانه ارم، پیشرفت سریع در احداث سرای محله باغ فردوس و... 
از پروژه های مهم این محلات است. او در خصوص دیگر اقدامات 
اجرایی حوزه خدمات شــهری در منطقه نیز گفت:  ۲4 سرویس 
بهداشتی حدود ۲00 چشــمه در منطقه کاملًا بازسازی شده و 
۲40 چشمه دیگر نیز در حال انجام است و 3 هزار و 500 مخزن 

جدید زباله نیز در منطقه جانمایی شده است.

شهردار منطقه یک تهران:

نبض تمام پروژه های منطقه یک به خوبی می زند 


